
 

                  
 
                                                
 
 
 
       

 
 

 
 

Sted:    Havnestyresalen 
Tidspunkt:   kl. 11:00 - 1400 
 
Innkalte: Tor Arne Strøm, Bergit Svenning, Leif Sagen, Herman Breiland, Line Lund, 

Benny Gurendal, Mette Hansen 
 
Til stede: Tor Arne Strøm, Bergit Svenning, Leif Sagen, Herman Breiland, Johnny 

Ronesen, Benny Gurendal,  
 
Forfall:    Line M. Lund, Mette Hansen 
 
Innkalte administrasjon: Havnesjef Bjørnulf Tverå 

Økonomisjef Øystein Lorentzen 
    
 
 
 
Til behandling forelå 2 behandlingssaker og 5 orienteringssaker. 4 saker meldt inn til sak 48/23 Annet. 
 
Innkalling og saksliste ble godkjent. 
 
 
Beslutningssaker 
 
Sak 42/23 Godkjenning protokoll fra havnestyremøte 23.08.23 
 

Havnesjefens innstilling:  
Protokoller er elektronisk godkjent av alle deltagere. 
Protokoll fra havnestyremøter godkjennes.  
 
Behandling: 
Havnesjefen fremla signert protokoll fra havnestyremøte 23.08.23. 
 
Votering: 
Havnesjefens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Protokoll havnestyremøte  
 

 
Dato 27.09.23 

   
   



 

                  
 
                                                
 
 
 
       

Vedtak: 
Protokoll fra havnestyremøte 23.08.23 godkjennes. 

 
 
Sak 43/23  Disponering av økonomiske midler 
    

Havnesjefens innstilling:  
Havnestyre godkjenner nedbetaling av lån på 10,5 millioner kroner. 
Utredning og kartlegging av nytt ventilasjonsanlegg og trappeheis gjennomføres. 
Investeringen tas opp i havnestyre når utredning foreligger. 
 
Behandling: 
Havnesjefen fremlegger saken  
 
Votering: 
Havnesjefens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Havnestyre godkjenner nedbetaling av lån på 10,5 millioner kroner. 
Havnestyre godkjenner investering av trappeheis inntil kr. 275.00,- ekskl. mva. 
Utredning og kartlegging av nytt ventilasjonsanlegg. Investeringen tas opp i 
havnestyre når utredning foreligger. 

 
Orienteringssaker 
 
Sak 44/23   Regnskap pr august 2023 
 

Havnesjefens innstilling:  
Havnestyre tar det fremlagte regnskapet pr. august 2023 til etterretning. 
 
Behandling: 
Havnesjefen og økonomisjef fremla regnskap pr. august 2023 med tilhørende 
statistikk. 
 
Votering: 
Havnesjefens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Havnestyre tar det fremlagte regnskapet pr. august 2023 til etterretning. 

 
 
Sak 45/23 Status integrasjonsprosjektet havnesamarbeid 

Havnesjefens innstilling:  
Styre tar orienteringen vedrørende integrasjonsprosjektet til etterretning. 



 

                  
 
                                                
 
 
 
       

Mo i Rana Havn KF har behov for flere maskin/kranførere og disse må ansettes 
for å kunne drifte forsvarlig og gi tilstrekkelig kapasitet ved kaiterminalene til Mo 
i Rana Havn KF.  
 
Behandling: 
Havnesjefen orienterte om status i saken. 
 
Votering: 
Havnesjefens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Styre tar orienteringen vedrørende integrasjonsprosjektet til etterretning. 
Styre ber havnesjefen iverksette de nødvendige tiltak for å sikre forsvarlig 
kapasitet ved kaiterminalene. 

 
Sak 46/23 Status Dypvannskai 

 
Havnesjefens innstilling:  
Havnestyre tar orienteringen til etterretning. 
 
Behandling: 
Havnesjefen orienterte om status i saken. 
 
Votering: 
Havnesjefens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Havnestyre tar orienteringen til etterretning. 

 
 
Sak 47/23  Godsoverføring (avfall) 

Havnesjefens innstilling:  
Havnestyre tar orienteringen til etterretning. 
 
Behandling: 
Havnesjefen orienterte om status i saken. 
 
Votering: 
Havnesjefens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Havnestyre tar orienteringen til etterretning og ber havnesjefen fortsette 
arbeidet. 

 



 

                  
 
                                                
 
 
 
       

 
Sak 48/23  Annet 
    
   4 saker meldt inn: 
 
Sak 49/23 Ilandføring grusmasser 
 Havnesjefen orienterte om mottatt forespørsel og tilrettelegging for ilandføring 

av grusmasser til ny flyplass. 
Havnestyre tar orienteringen til etterretning. 

 
Sak 50/23 Utvikling av frihavnsområdet 

Havnesjefen orienterte om mottatt forespørsel fra leietaker av frihavnsområdet 
og utvikling av dette området. Prosjektet er på planleggingsstadiet. Det tas sikte 
på å utvikle området slik at dette kan benyttes på en hensiktmessig måte av 
dagens leietaker.  
Havnestyre tar orienteringen til etterretning. 

 
Sak 51/23 Orientering reguleringsprosess Toraneset 
 Leif Sagen orienterte om prosessen vedrørende regulering av Toraneset/ 

Moskjæran. 
Havnestyre tar orienteringen til etterretning. 

 
Sak 52/23 Det bestilles møterom og lunsj til styremøte 13.desember 


